
Br.0012.1.11.2021 
 

Protokół Nr 34/21  
z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta  

Rady Miasta Bielsk Podlaski  
w dniu 20 grudnia 2021 r.  

 
 Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy  
ul. M. Kopernika 3 (sala -II piętro) w godzinach 14.00-15.00. Obecni byli: Przewodniczący 
Komisji Aleksander Bożko, Wiceprzewodniczący Komisji Mikołaj Osipiuk, Członek Komisji 
Piotr Wawulski oraz Członek Komisji Tomasz Sulima (lista obecności radnych na posiedzeniu 
komisji stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu).  
W posiedzeniu uczestniczył (on-line) Burmistrz Miasta Jarosław Borowski, Zastępca 
Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska, Sekretarz Miasta Tamara Korycka oraz 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda.  
 
Dotyczy punktu nr 1  
 
Na wstępie Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i 
powitał wszystkich zebranych.  
 
Dotyczy punktu nr 2  
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy 
ustalenia porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia podany  
w zawiadomieniu.  
 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 33/21 z posiedzenia Komisji w dniu 23 listopada 2021 r. 
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk 

Podlaski.  
5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 r.  
6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu w tym punkcie obrad Przewodniczący 

Komisji poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku Kworum. 
Stwierdził, że na 4 członków Komisji, 4 jest obecnych. Następie poddał pod głosowanie 
zaproponowany porządek obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Wyniki głosowania: 
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ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 3 
 
Przyjęcie Protokołu Nr 33/21 z posiedzenia Komisji w dniu 23 listopada 2021 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 33/21 z posiedzenia Komisji w dniu 23 listopada 2021 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 4 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla miasta Bielsk 
Podlaski na lata 2022-2025 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2029. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla miasta Bielsk 
Podlaski na lata 2022-2025 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2029.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
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Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
położonych przy ul. 3 Maja na rzecz Bielskiego Domu Kultury w Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
położonych przy ul. 3 Maja na rzecz Bielskiego Domu Kultury w Bielsku Podlaskim..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022..  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 
rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na 
terenie Miasta Bielsk Podlaski, w tym określenia kategorii dzieci na które przyznawana jest 
dotacja. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Piotr Wawulski powiedział, że ta uchwała zacznie obowiązywać od 1 
stycznia, z kolei rządowy program znając życie będzie rozliczany w lutym, w marcu – rodzice 
przewidują, że tak może być. Może być taka sytuacja, że rodzice w styczniu bez naszej dotacji 
za żłobek zapłacą ponad 1000 zł. Zaproponował, aby to, co dziś jest przedkładane odroczyć 
np. do lutego, żeby nie zaskoczyć rodziców wysokimi opłatami za styczeń.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski zwrócił uwagę, że uchwała wchodzi w życie od 1 lutego 
2022 r., właśnie po to żeby nie narażać rodziców od razu na takie skoki.  
 
Członek Komisji Tomasz Sulima powiedział, że dostał informacje od mieszkanki miasta, która 
prowadzi żłobek, mówiła że ta sytuacja stresuje ją i rodziców, rodzice są przekonani, że 
składając ten wniosek będą płacić mniej, czyli kwotę pomniejszoną o 400 zł. Rodzice nie są 
chętni, aby aneksować umowy, które są podpisane do końca roku. Umowa obowiązująca 
oczywiście do końca roku szkolnego, do końca sierpnia i ta sytuacja w wyniku, której miało 
być wsparcie dla rodziców, a w rzeczywistości generuje tego typu problemy i w tej sytuacji 
jest zagrożenie dla funkcjonowania takiego żłobka. Sami rodzice są skonsternowani tą 
sytuacją, że względu na to, że dostaną środki dopiero w kwietniu. 
 
Członek Komisji Piotr Wawulski przeprosił, ale nie doczytał, że to wejdzie od lutego. 
Powiedział, że nie jest wiadomo jak ten program będzie rozliczany, nie jest wiadomo czy ci 
rodzice w lutym i w marcu nie będą musieli płacić pełnej stawki, a wyjdzie ponad 1000 zł.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski powiedział, że ustawodawca tworząc takie narzędzie 
jak Rodzinny Kapitał Opiekuńczy ustanowił Zakład Ubezpieczeń Społecznych jako ten 
podmiot, który będzie przekazywał środki i tak naprawdę burmistrz, ani radni nie mają nic 
tutaj do gadania, ale nie zapominajmy, że rodzice też dostają 500+ i to są też pieniądze, które 
powinny być wydawane na dzieci i nie widzi tutaj jakiegoś wielkiego problemu, gdyby przez 
ten miesiąc, czy dwa trzeba byłoby zapłacić więcej, jak i tak te pieniądze później do rodziców 
wrócą. Z tego, co ustawodawca mówi, tych pieniędzy nie można będzie przeznaczyć na nic 
innego jak opłacenie pobytu dzieci w przedszkolach i żłobkach, czy klubach malucha. Jeżeli 
ktoś będzie miał takie dziecko, które nie będzie chodziło, tylko będzie mama, babcia, czy 
ktokolwiek inny nim się opiekował, to tych pieniędzy nie dostanie. Pokazuje to właśnie jak w 
Polsce tworzenie prawa odbija się później na życiu przeciętnego mieszkańca. Gdzieś, którejś 
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nocy w sejmie uchwali, że fajnie  będzie wyglądało, ZUS będzie dawał pieniądze, a niech się 
inni martwią jak to trzeba przeprocedować. Dodał, że niebardzo rozumie, to, co mówił radny 
Tomasz Sulima, że rodzice będą musieli aneksować umowy. Do urzędu żadne umowy nie 
trafiają, więc nie wie, jakie są te umowy rodzica z osobą prowadzącą punkt. Zaznaczył, że 
tam na pewno dojdzie do konieczności aneksowania jeśli to ZUS będzie bezpośrednio do 
takiego punktu/ żłobka/ klubu malucha przelewał pieniądze. Wiec tutaj rodzić, który posyła 
swoje dziecko do takiej placówki będzie musiał poinformować ZUS gdzie jego dziecko jest, 
jaki jest numer konta, w jakich terminach te pieniądze trafią. Zdaje sobie sprawę, że nastąpi 
pewne zawirowanie i dlatego też został zaproponowany ten miesięczny okres 
obowiązywania uchwały, żeby w styczniu to samorząd miasta te brakujące środki dopłacił, 
natomiast już później to są pieniądze które będą z tego Rodzinnego Kapitału Opiekuńczego 
trafiały do placówek. Miesięczny koszt opłaty za wszystkie dzieci to jest 70.000 zł.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 
dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Miasta 
Bielsk Podlaski, w tym określenia kategorii dzieci na które przyznawana jest dotacja.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 
oraz dziennymi opiekunami. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 
dziennymi opiekunami.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
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Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych w Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych w Bielsku Podlaskim..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
Odczytał wniosek o podjęcie uchwały.  Powiedział, że ustawa, która weszła 3 lata temu 
skrzywdziła ludzi który odpowiadają za gminę, czy za miasto. Pracy jest bardzo dużo i praca 
jest niewymierna, pracuje się 24 godziny. W związku z tym, że na poprzedniej sesji było 
podniesienie diet dla radnych, a to jedno z drugim powinno się wiązać zaproponował, aby 
tak jak w innych gminach tak i w naszym mieście było takie wynagrodzenie dla Pana 
Burmistrza Jarosława Borowskiego: 

 wynagrodzenie zasadnicze 10430 zł, 

 dodatek funkcyjny 3450 zł, 

 dodatek specjalny 4164 zł. 
Suma 18.044 zł.  
 
Zaznaczył, że pracownicy Urzędu Miasta i jednostek podległych tak samo w 2022 r, jak 
najszybciej powinni dostać podwyżkę, tak jak jest to praktykowane w innych 
miejscowościach. Jest to trudny rok, ale niestety wynagrodzenie, które nie było podnoszone i 
dla pracowników i dla Pana Burmistrza na pewno nie sprzyja dobrej atmosferze i dobrej 
pracy, bo to jedno z drugim się łączy. Powiedział, że ma taki wniosek i zapytał czy ktoś z 
zebranych ma pytania do wniosku lub zastrzeżenia, bądź uwagi?  

Członek Komisji Piotr Wawulski stwierdził, że Pan Przewodniczący wspomniał o podwyżkach 
dla pracowników. Zapytał, czy ma konkretne propozycje – kiedy to ma być wprowadzone, 
czy jest to wniosek, tak jak na wynagrodzenie Pana Burmistrza, czy jest to pobożne życzenie, 
żeby te podwyżki były w 2022 r., czy to w styczniu, czy w grudniu? Zapytał, czy jest już jakieś 
założenie, że Pan Przewodniczący to wprowadzi wnioskiem, czy to luźna sugestia, że 
pracownicy mało zarabiają, ale konkretów nie ma?  
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Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko powiedział, że dzisiaj nie złoży konkretnego 
wniosku, z jakich paragrafów to ująć, ale uważa, że trzeba podjąć wszystkie działania żeby w 
następnym roku, z początku roku jak to byłoby możliwe to żeby ludzie otrzymali podwyżki.  
Na pewno to będzie ciężki rok, w związku z mniejszymi podatkami, które wpłyną do miasta. 
Budżet pokazuje, że na niektóre działalnościach wykonanie będzie do 80% w porównaniu do 
obecnego roku. Powiedział, że priorytet jest taki żeby pracownicy otrzymali podwyżki, po ile 
to już kwestia dalsza ile tych pieniędzy będzie.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie wniosek, aby 
wynagrodzenie Burmistrza Miasta przedstawiało się w następujący sposób: 

 wynagrodzenie zasadnicze 10430 zł, 

 dodatek funkcyjny 3450 zł, 

 dodatek specjalny 4164 zł. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ustalena wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta w następujący sposób: - 
wynagrodzenie zasadnicze 10430 zł, - dodatek funkcyjny 3450 zł, - dodatek specjalny 4164 zł.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
 
Po przegłosowaniu wniosku Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej na 2021 rok dla samorządowego zakładu budżetowego Pływalnia Miejska 
„Wodnik 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej na 2021 rok dla samorządowego zakładu budżetowego Pływalnia Miejska 
„Wodnik.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi w 2022 roku z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
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komunalnymi w 2022 roku z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2021-2034. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2021-2034.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
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Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetu miasta niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2021. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetu miasta niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2021. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk 
Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-
2034. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk 
Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-
2034. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Bielsk Podlaski na rok 2022. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Bielsk Podlaski na rok 2022..  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Bielsk 
Podlaski 
 (z dnia 4 listopada 2021 r.). 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Bielsk 
Podlaski (z dnia 4 listopada 2021r.)..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Bielsk 
Podlaski (z dnia 2 października 2021 r.). 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Bielsk 
Podlaski (z dnia 2 października 2021 r.)..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Bielsk Podlaski  
na 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Bielsk Podlaski na 2022 r..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Z uwagi na brak zgłoszeń kandydatów Komisja nie zajęła stanowiska w przedmiotowej 
sprawie (głosowanie nie odbyło się). 
 
Dotyczy punktu nr 5 
 
Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie zaproponowany plan pracy (plan 
pracy stanowi załącznik nr 2 do papierowej wersji protokołu).  
 
Głosowano w sprawie: 
Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 6 
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział 
w posiedzeniu i zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
Magdalena Germaniuk 

 
 

Przewodniczący Komisji Finansów 
i Budżetu Miasta 

 
Aleksander Bożko 

 
 
 
 


